
Svar interpellation:

“HUR SER KOMMUNENS LEVERANTÖRER UT EGENTLIGEN?"

Ivan Rådström (SD) och Sami Scharin (SD) har i en interpellation ställt ett antal frågor till
mig, här följer mina svar:

Vilka tjänster har Web Hosting Solutions 24 AB erbjudit kommunen?
Att trycka tillbaka välfärdsbrottslighet och få bort oseriösa aktörer från kommunens
verksamheter är en prioriterad fråga för S-M-styret. Företaget Web Hosting Solutions 24 AB
har skickat ett fåtal fakturor till kommunen inom it-tjänster. Alla dessa har makulerats under
attestflödet, således har inga betalningar skett.

Hur arbetar de styrande partierna framöver med att undvika avtal och betalningar
med företag på Svensk Handels varningslista?
För att granska leverantörer och betalningar anlitar kommunen ett företag som sammanställer
information från flera olika källor, bland annat Svarta listan. Granskning sker vid
upphandling, registrering av leverantör i ekonomisystemet samt vid betalning av faktura.

Ser de styrande partierna ett eventuellt besparingsområde i den konsultverksamhet
som utgör kommunens största leverantörsgrupp?
Konsulter ska främst tas in när vår egen verksamhet temporärt saknar resurser eller tillfälligt
behöver förstärka med kompetens vi inte har. Vi behöver alltid se över fördelningen kring hur
vi tar in konsulter eller inte. Inom vissa områden jobbar vi aktivt med att växla ut konsulter,
ett exempel är Utvecklings- och digitaliseringsenheten på kommunledningsförvaltningen där
konsulter fasats ut och ersatts med egen personal, eftersom IT och digitalisering är en så
central kompetens kring utvecklingen av vårt välfärdsuppdrag.
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